
Александар Вучић: Не пада ми на памет сарадња са десничарским странкама које неће у НАТО и онима који хоће да уведу санкције Русији; Избори ће бити референдум о томе хоћемо ли будућност или прошлост; Нисам спреман да �жртвујем европски пут Србије
уторак, 01 март 2016 22:27

 Премијер Александар Вучић рекао је за РТС да ће Влада у року од два дана
поднети предлог председнику Републике за расписивање ванредних
парламентарних избора и да ће избори највероватније бити 24. априла.

  

*Одбрањени витални интереси Србије

  

*Тешки кораци уместо додворавања народу

  

*Ер Србија најуспешнија у региону

  

*Упркос добром односу са Русијом, нисам спреман да �жртвујем европски пут
Србије

  

*Жилаво се боримо за Железару и за РТБ Бор 

  

*Обавеза марљив рад, макар искакао из фрижидера, отворио сам 27 фабрика

  

*Никаквог референдума о НАТО неће бити, јер нас тамо нико није ни звао

  

*Доста је Србија живела у небесима, треба да живи на земљи
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  Александар Вучић је у емисији Упитник на РТС-у рекао да ће избори бити референдумизмеђу прошлости и будућности, односно "модерне европске Србије", коју он заступа.Вучић је такође навео да му "не пада на памет да сарађује са десничарским странкамакоје су против НАТО".  "Суштина је да за четири године постигнемо европски стандард", навео је премијер иистакао да ће расписивање избора бити у складу са процедуром.   Истакао је да ће избори бити референдум о томе хоће ли Србија 2020. да буде модернаевропска земља, односно хоћемо ли будућност или прошлост.   Како је рекао сада је Влада у периоду када постоје три кључна питања. Прво је: Каконапред и куда даље? Друго је шта је циљ у наредном периоду и може ли да се оствари атреће је сагледавање политичке сцене.  Навео је да му не пада напмет сарадња са десничарским странкама које неће у НАТО,нити са онима с друге стране који ће тражити санкције Русији.   

  На питање да ли ће СНС ићи у постизборну коалицију са СПС-ом, Вучић је рекао да ћевидети какви ће бити резултати и да напредњацима социјалисти нису били ни у овојВлади али да је он желео да сарађује са њима.   "Одбрањени витални интереси Србије"  Вучић је истакао да 22 месеца, колико је он премијер, није био лак период, али да јеСрбија стабилизована.  Рекао је да је земља била пред банкротством због неодговорне политике претходнихвласти, да су Србију задесиле катастрофалне поплаве. Навео је да смо имали огромандефицит и да је почео рат у Украјини и мигрантска криза. Премијер је указао и нанестабилности у региону.  "Успели смо да стабилизујемо земљу и да је спасемо од банкротства, да направимошансе за будућност", рекао је Вучић и додао да је економија у успону.  Премијер је указао и да су свуда у свету одбрањени витални интереси Србије.  "Захваљујући нашој политици нисмо проглашени за геноцидни народ у СБ УН, и успелисмо да победимо у наметнутом царинском рату са Хрватском", рекао је Вучић и истакао ида су сачувани интереси по питању УНЕСК-а.  Вучић је рекао и да су Косово у његовом мандату признале само две државе, Антигва иБарбуда и Соломонска острва, за разлику од неких "великих родољуба" за чије време јето учинило 80 или 90 држава.   Истакао је да су се и он и Влада борили за успех Србије.  "Чини ми се да не постоји поноснији човек на свету од мене, не постоји ништа важније,ништа лепше, веће што човек може да сања од тога да може да ради за земљу коју воли,за своју земљу", рекао је Вучић.  Према његовим речима, такви резултати су остварени јер "људи данас имају наду" иделују уједињено.  "И у поплавама смо сви били заједно, и само зато смо успели, и после Сребренице и окоУнеска - зато смо успели", наглашава премијер.  Данас, међутим, схвата да постоје различити циљеви код многих.  "Зато хоћу да јасно пред грађане изнесемо циљеве. Ми морамо у наредном периоду дапоправимо образовање, да здравствене установе буду боље. По томе смо прво билинајгори, данас смо се померили унапред. Наш је циљ и задатак да пре свега покажемокоји нам је пут у будућност у наредне четири године. Ако то не урадимо, уништићемо ионо за шта су се људи жртвовали", рекао је Вучић.  "Тешки кораци уместо додворавања народу"  

  Говорећи о смањењу плата и пензија, премијер је рекао да су то тешки кораци који субили неопходни али да људи за то имају разумевања.  "Не би их смањио нико зато што је луд или глуп, већ зато што је морао да предузметешке кораке и мере, а не неко ко ће да се додворава народу сваки дан. У јануару идецембру имамо највеће плате у историји", рекао је Вучић и додао да је посебнозахвалан пензионерима коју су "издржали најтежи терет јер су знали да то раде забудућност и своју децу".  Ми желимо да за четири године плате и пензије порасту зато што радимо више, а незато што политичари обећавају, рекао је Вучић.   "Мислим да је страшно важно да пензионерима покажемо колико смо захвални јер свимау јавном сектору смо већ почели да враћамо, некима нисмо ни смањивали примања. Алиако погледамо, радници ЕПС-а у просеку имају плату 80.000, у Телекому - супер, радитестрашан посао, али кола вам је просечна плата? И Зато сам им ужасно захвалан",нагласио је премијер и додао да разговара и са просветним радницима који такођетешко живе.  Говорећи о субвенцијама за инвеститоре, Вучић је навео да верује да је то једина могућаполитика. Поручио је да се Србија бори за инвеститоре са Македонијом и Бугарском.  "Ер Србија најуспешнија у региону"   Када је реч о "Ер Србији", Вучић је истакао да је то наша фирма која је убедљивонајуспешнија у региону и која ће летети за Америку.  Навео је да неки хоће да сруше све оно што је најбоље. Па и Аеродром и „Ер Србију" којуданас сви у свету хвале. Подсетио је да је ЈАТ дуговао 700 милиона евра држави и да јенајвећи део тога опроштен. Како је навео, ЈАТ је био пропала фирма и упитао је како јебило могуће наплатити те дугове.   Премијер Србије најавио је да ће за два дана бити расписан јавни позив за изборстратешког партнера за Железару Смедерево.  Влада Србије о продаји Железаре преговара с кинеском компанијом ХБИС која језаинтересована да у Смедереву отвори фабрику шавних цеви у коју би уложила око 300милиона евра.  Вучић је рекао да очекује да ће Европска унија дати одобрење за преузимањеЖелезаре под условима које тражи кинеска компанија.  "Боримо се за 5.000 људи у Железари и за Смедерево, као и за кооперанте Железаре.Да није било ове владе, радници у Железари би остали иза катанца, као и у РТБ-у",рекао је Вучић.  Он је додао да Железара не прави профит ни после увођења професионалногменаџмента због пада цене челика на светским тржиштима.  Вучић је рекао и да се и даље преговара о продаји Фабрике аутомобила Прибој (ФАП).Он је додао да је до сада имао 60 састанака на којима се разговарало о ФАП-у, јер му јестало да та фабрика настави да ради.  "Наследили смо руину, зарђале машине, фабрику у дуговима, раднике који не раде.Тражимо решење", рекао је Вучић.  На питање шта се дешава са "Фијатом", пошто је 3.000 радника на плаћеном одсуству,премијер је рекао да је Србија све своје обавезе испунила и да је та компанија добиланајвише субвенција.  "Не верујем да је Фијат правио фабрику да би је оставио саму", рекао је премијер инавео да је министар Расим Љајић отпутовао у Казахстан како би разговаро о извозуаутомобила из крагујевачке фабрике на евроазијско тржиште.  Премијер је поручио да је важно да уведемо правила ЕУ и да будемо на европском путузбог инвеститора.  "Они који говоре да нам није потребан тај пут, су неодговорни. Не знам који су тодруги планови нити алтернативе. Упркос добром односу са Русијом, нисам спреманда �жртвујем европски пут Србије", поручио је Вучић.  
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  Истакао је да је Србија "доста живела у небесима" и да би требало да живи на земљи ида гледа у будућност.  "Они који хоће Србију да воде у небеса, доста су је водили", рекао је Вучић.  Председник Владе је исталап да Србија неће имати великих проблема због мигрантскекризе.  "Што се тиче целе територије Србије, укључујући и Косово, сасвим сам сигуран да нећебити великих проблема за Републику Србију", рекао је Вучић.  Одбацио је ставове по којима би Србија могла да постане сабирни центар за мигранте изблискоисточних држава.  "Прочитали сте (то) од оних који не знају шта друго да раде осим да се бавезавереничким теоријама и баве плашењем народа, што не знају шта би са собом", рекаоје Вучић.  Он сматра и да неће доћи до промене мигрантске руте, јер "да су (мигранти) хтели даиду преко Албаније и Косова то би већ урадили".  Влада од стратешког партнера за ФАП у Прибоју тражи гаранције за државниновац, а договора неће бити ако те гаранције не добије, већ ће се тражити новипартнер, изјавио је вечерас премијер Александар Вучић.  Вучић је за РТС рекао да радници ФАП знају да влада ради за њих и да је тешко наћинекога од њих који ће рећи нешто против актуелне владе, додајући да је лично имаовише од 60 састанака за ФАП.  

  Премијер је рекао да је влада нашла стратешког партнера, али да тражи и гаранције за30 милиона државних пара.  "Тражимо и чекамо те гаранције, ако их добијемо имамо пословног партнера, ако их недобијемо, тражићемо другог", рекао је Вучић и додао да би јавност, без гаранција, реклада је влада бацила државне паре.  Вучић је рекао да је у међувремену у Прибој дошла погранична полиција у којој ћестотину радника добити посао, да ће у немачкој и шпанској фирми које ће такође отићи уПрибој запослити 300 људи.  Радницима ФАП-а су, подсетио је, исплаћиване плате које, истина, касне девет месеци.  Вучић је подсетио да влада није наследила "мерцедес" него затворену и зарђалуфабрику са огромним дуговима коју покушава да извуче и за коју се бори сваког дана.  Вучић је поздравио раднике у ФАП-у.  Жилаво се боримо за Железару и за РТБ Бор   
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  "Жилаво се боримо за Железару Смедерево и за РТБ Бор", поручио је премијер.   Вучић је рекао да питање Железаре није лако за решавање, јер је у супротном америчкакомпанија својевремено не би оставила за динар и не би они који су владали ранијеоставили пустош у тој фабрици.  Железара, према његовим речима, није била профитабилна, не зато што су људи у њојнеспособни и што је неко лоше радио, већ што је цена челика на светском тржишту пала.  "Да је цена остала иста били бисмо профитабилни, али на то не можемо да утичемо",рекао је Вучић, додајући да се Влада Србије бори за 5.000 радника у Железари, али и за5.000 њихових коопераната.  Премијер је истакао и да синдикати и радници подржавају владу, јер знају колико сетруди и шта све ради.  "У Кину сам ишао два дана само да бих о томе разговарао",рекао је Вучић, најављујућида је извесно да ће кинески партнер ускоро доћи и да ће за два дана бити расписантендер за приватизацију.  Говорећи о односу ЕУ  према том питању, премијер је рекао да је Унија наш партнер, дасу до сада помагали и да верује да ће нам помоћи и у будуће.  Поручио је и да није био спреман, као неки други, да каже да сутра затварамоЖелезару, РТБ Бор и ФАП.   "Жилаво се боримо, за ове две године ти радници су имали пуну плату и својимпородицама носили те плате, да није било ове владе остали би иза катанца закључани,као и радници у Бору који то треба да знају, којима је свашта нуђено, од намештаја, докикирикија", истакао је Вучић.   "Обавеза марљив рад, макар искакао из фрижидера, отворио сам 27 фабрика"  Вучић се нашалио на сопствени рачун, рекавши да "искаче из фрижидера", али јеистакао да сматра својом обавезом пун ангаж�ман и најмарљивије обављање свог посла.  "Знам да ми замерају што се превише појављујем на телевизији...знам, �то кажу клинци,да 'искачем из фрижидера'", рекао је премијер и додао да је то и била најбоља намера и�жеља да најмарљивије ради посао.  Подсетио је да се од првог дана мандата тако пона�шао и да је отворио 27 фабрика, дасе срео са више од 130 страних званичника.  "Србију у НАТО нико није звао, никаквог референдума о НАТО неће бити"  Премијер Александар Вучић изјавио је вечерас да никаквог референдума о НАТО нећебити, јер Србија није ни изразила жељу да приступи тој војној алијанси.  Премијер је истакао да Србија неће у НАТО и да хоће да буде војно неутрална и да тољубоморо чува. Упитао је шта је спорно у споразуму са НАТО и навео да је реч отехничком споразуму који је преписан као онај из 2006. године који су потписали „великиродољуби који би хтели да врате Србију у прошлост".  

  Међутим, истакао је да је Србија добила право реципроцитета и да је добила то што имаправо да ухапси представнике НАТО ако направе неко кривично дело.  "Нисмо ништа лоше урадили за земљу", истакао је Вучић и рекао да је почела хистеричнакампања која би Србију требало да подели на „великосрбе" који воле само Русију и оведруге који мрзе Русију и воле само Америку.  "Наша полиитка је да ми волимо Србију више од свега. Поштујемо Русију и Америку, алиСрбија не иде ни на једну страну. Идемо у Европу. Ми имамо своју земљу, народ играђане", рекао је Вучић.  Још једном је истакао да Србију у НАТО нико није звао као и да Србија није изразилажељу да уђе у НАТО.  "Још нема одговора зашто Толимир није пуштен"  Вучић је рекао да је Србија није добила одговор Хашког трибунала зашто ЗдравкоТолимир није пуштен на слободу.  "Кључно питање је зашто није пуштен иако је добио гаранције Владе, иако смо упозорилиХаг да морају да га пусте. Човек је мртав и нико не каже да су га они убили, али требалоје да га пусте да има боље лечење и да буде с породицом", рекао је Вучић.  Говорећи о захтеву за изручење чланова СРС Хагу, премијер је рекао да је његов посаода брине о граћанима и поштовању и провођењу закона и да ће тако и да се понаша.  (РТС-Танјуг)  
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